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Nieuwsbrief nr. 4, 20 juli 2017.  
Afdrukbare versie, zonder links naar de website, sommige teksten aangepast . 
 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 

Ook in de zomerperiode verschijnt een digitale uitgave van het "FederatieNieuws" 

en is er dus alle reden om ook deze keer een kort voorwoord te schrijven. 

Wat mij zo opvalt is dat ook "onze generatie" al volop op de digitale snelweg zit 

en dus dat onze huidige manier van communiceren nauwelijks weerstand 

ondervindt en - sterker nog - gewaardeerd wordt. We gaan dus zo maar door. Wel 

is het grappig (ik klap uit de laatste bestuursvergadering medio juni) dat ook bij 

het bestuur waardering bestaat voor het werk van onze webmaster en dus niet 

minder voor het digitale Nieuws, maar ....dat heimwee naar vroeger niet altijd 

onderdrukt kan worden, zeker niet als het gaat om Het Boekje. "Toch wel mooi al 

die adressen, al die clubs, alle namen van de leden en reglementen/procedures bij 

elkaar. Zullen we dan toch niet nog maar éénmaal zo'n boekje maken en laten drukken?" 

Dames en heren, na ampele discussie besloten we het toch niet te doen. "We zijn toch een modern bestuur 

met in deze tijd volop actieve Pasters?" 

Vorige maand was ik bezoek bij de club in Zwolle: gezellig, boeiend en ik mocht nog eens uitleggen hoe de 

Federatie er bijstaat en hoe we "groeien en bloeien". Het discours over het ledenbestand was ook in de 

IJsselstad volop aan de orde en voor- en tegenstanders mengden zich - met overigens respect voor ieders en 

ook het bestuursstandpunt -  in een pittige discussie. Mijn conclusie was opnieuw dat de Federatie weerbaar 

is en dat de clubs - in ons federatief verband - vooral lokaal en regionaal hun Rotarywortels hebben en met 

de "eigen Rotaryclubs" en ook hun omgeving over het algemeen prettig verkeren. Dat dan - als de clubs het 

willen - een "enkele buitenstaander" wordt gevraagd lid te worden, kan ook als een verrijking ervaren 

worden. 

Het gaat dus goed met de Federatie. De Federatiedag is daar altijd weer een mooi voorbeeld van, ook dit jaar 

in Zeist, waar de organisatie perfect was. Hulde nogmaals!  

 

Onze clubcommissarissen zijn druk bezig. Zo wordt er in de nazomer een tweede club in Zoetermeer 

geïnstalleerd en zijn er contacten met clubs in oprichting. 

 

Laat ik tenslotte dit voorwoordje ook gebruiken om u allen een fijne zomerperiode te wensen. Ook namens 

het bestuur voor u allemaal het beste en ik zie u graag op onze ledenvergadering (25-10-2017) in Nijkerk. 

 

Chris Leeuwe, voorzitter 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Fellowship in optima forma tijdens Federatiereis 2017 

De door de Federatie uitgeschreven reis werd gehouden van 15 tot 20 juni. De organisatoren hadden als 

reisdoel Normandië uitgekozen. De uitwerking en reisrealisatie waren in handen van Koninklijke Beuk te 

Noordwijk en de reisleiding in die van Sip Tol. Helaas was de groep minder groot dan verwacht, maar 

bestond toch nog uit 32 personen, waar onder vier partners van inmiddels overleden Past Rotarians. Deze 

dames hadden het overduidelijk naar hun zin.  
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Misschien mede omdat velen elkaar nog van vorige reizen kenden, was de sfeer vanaf het begin uiterst 

ontspannen. Het had soms zelfs het karakter van een schoolreisje. Zo’n lange reis en de beweeglijkheid 

hebben ook zijn voordelen, want er kwamen interessante gesprekken los, mede, omdat velen vaak een rijk 

verleden hebben. 

Door het relatief 

geringe aantal 

deelnemers was er 

volop ruimte in de bus. 

Want de busreis duurde 

wel ongeveer 13 uur. 

Maar mede door het, 

inmiddels, bekende 

rijtijdenbesluit werd er 

voldoende gestopt. Op 

de heenweg werd er 

geluncht in België en 

op de terugweg in 

Frankrijk. In beide gevallen zeer verzorgd. Gelukkig hebben we vrijwel geen fileleed gehad. Op de terugweg 

dreigde er een opstopping bij Antwerpen, maar de uitstekende chauffeur Raymond wist bijtijds een omweg 

te vinden, waardoor de schade meeviel. Het uiteindelijke reis doel was Caen. Er werd overnacht in het 

Mercure hotel aan het Port de Plaisance, in ruime kamers. Over de kwaliteit van één en ander waren de 

meningen verdeeld. Maar eigenlijk liep alles op rolletjes. 

Het programma stond vanzelfsprekend voor een gedeelte in het teken van invasie in 1944. Maar omdat de 

omgeving een rijke geschiedenis heeft, kwam die ook ruimschoots aan bod. Deze komt niet alleen tot uiting 

in het landschap maar ook in de bebouwing. Af en toe waande je je in Engeland, niet alleen door de 

inrichting van het landschap, maar ook aan de woningbouw was dit zichtbaar. En in één geval, in Honfleur, 

was duidelijk de invloed van de Noormannen opmerkelijk. 

De eerste dag werd doorgebracht aan de invasiestranden in Longues-sur- Mer en Utah Beach. De toelichting 

in het uitgebreide museum was zondermeer duidelijk en de gidsen brachten ons ook het nodige bij. 

De tweede dag werd uitgebreid een bezoek gebracht aan de interessante stad Caen, die bijzonder veel te 

lijden heeft gehad van de oorlog. Niets meer van te zien. Wat we wel zagen waren de gebouwen van het 

mannen- en vrouwenklooster. Beide waren weer in goede staat teruggebracht. Ook hier hebben de 

uitstekende gidsen ons veel wetenswaardigs bijgebracht. 

Dag drie bracht ons naar het pittoreske stadje Bayeux waar veel tijd werd besteed aan het beroemde Willem 

de Veroveraar tapijt. Niet alleen interessant, maar ook indrukwekkend. Naar de overleveringen zou het in 

deze landstreek zijn vervaardigd, maar op internet wordt ook Engeland genoemd. Hoe dan ook, deze Willem 

heeft aardig wat teweeg gebracht. 

En om nog wat echt Normandisch op te snuiven, werd op de laatste dag het toeristische, maar alleszins de 

moeite waard zijnde, Honfleur, bezocht. Het was opvallend dat er minder animo was om de stad in te gaan. 

Reden: tropisch warm. 

Al met al: een zeer geslaagde Federatiereis. Misschien had de vlag de lading nóg meer gedekt als ook een 

vertegenwoordiger uit de hogere echelons had deelgenomen. Iedereen kijkt naar de volgende uit. 

Pé Houwing 
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Gaande en komende clubs 

Het Federatiebestuur heeft bericht ontvangen van:  

 Het uittreden van de CPR Harderwijk en de CPR 

Heeren en Vrouwen van Voorne. Hun vertrek was 

mede gebaseerd op de besluiten van de 

ledenvergadering van de Federatie in oktober 2016. 

 Het uittreden van de CPR Midden Langstraat. Deze 

club zag, zeker gezien de leeftijd van de leden, geen 

mogelijkheden meer een zekere toekomst voor de 

club te garanderen. 

Het Federatiebestuur heeft met spijt  kennisgenomen van 

het vertrek van deze leden. Het Federatiebestuur wenst 

tegelijkertijd de vertrekkende  leden,  in casu alle leden van 

deze clubs alle goeds. 

Tevens heeft het Federatiebestuur het verzoek ontvangen van de club Zoetermeer - De Zwiet in oprichting 

om definitief toegelaten te worden als lid van de Federatie. Deze club heeft in zeer korte tijd het aantal leden 

zien toenemen tot ruim boven de 15 en is daarmee toe aan het definitieve lidmaatschap. Het bestuur zal deze 

nieuwe club op hun verzoek na de zomervakantie gaan installeren. Wij heten hen van harte welkom in onze 

Federatie.  

 

Chris Leeuwe (Voorzitter Federatie) en 

Cees van Verseveld (Commissaris Clubvorming) 

(22 juni 2017) 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Inning van de contributie aan de Federatie pas na de Algemene 
Vergadering 

Het Federatiebestuur overweegt om in de Algemene Vergadering 2017 een 

voorstel voor contributieverlaging in stemming te brengen en die verlaging 

met terugwerkende kracht per 1 juli 2017 te laten ingaan. In verband hiermee 

wordt de inning van de contributie uitgesteld tot na de Algemene 

Vergadering (25 oktober). Daarbij zal het ledental van de club per 1 juli 2017 

als uitgangspunt worden genomen voor de berekening van het totale bedrag. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Het ledenadministratiesysteem (LEAD) werd verbeterd 

De laatste maanden werden de volgende verbeteringen aangebracht in LEAD: 

 De toegang tot het adresboek  werd vereenvoudigd. Een uiteenzetting hierover vindt  men als men 

via de knop “Voor leden” heeft ingelogd. 

 De functie “Statistieken” werd aangepast aan de behoeften van de Federatie. Zo werd o.a. de 

verdeling van de leeftijdscategorieën passend gemaakt op de verdeling binnen de Federatie.  

 Er kwam een lijst met de uitgetreden clubs. 

 Veel e-mailadressen en geboortedata werden verbeterd.  

Het is, zeker voor de bestuurders van een club, interessant om eens “rond te kijken” in LEAD en te zien wat 

er zoal achter de diverse knoppen zit.   
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Wat kun je vinden met de optie “Statistieken” in LEAD? 

Vermoedelijk zijn er maar weinig Past Rotarians die wel eens gebruik maken van de optie “Statistieken” in 

LEAD. Dat is jammer, want er is veel interessante informatie mee te vinden, zeker nu het geheel is 

aangepast aan de behoeften van de Federatie en zijn clubs. Zo is er het totaal aantal leden van de bij de 

Federatie aangesloten clubs te vinden. Dat is op dit moment (18 mei 2017) 2840, waarvan 90 vrouwen.  

Een andere optie is het bepalen van de gemiddelde leeftijd van de leden van een club en van de hele 

Federatie. Zo is de gemiddelde leeftijd van alle clubleden op dit moment 77,0 jaar. De gemiddelde leeftijd 

van de 90 vrouwen in de Federatie lig met 70,1 jaar een stuk lager.  

Het is ook mogelijk om de leeftijdsverdeling binnen een club of binnen de Federatie te vinden, opnieuw 

voor vrouwen, mannen en het totaal van de leden. Voor de Federatie als geheel is de leeftijdsverdeling van 

alle leden op dit moment als volgt (LEAD leverde de getallen en er werd met Excel een grafiek van 

gemaakt): 

 
 

Men ziet onder andere dat de piek ligt bij 76-80 jaar, maar dat er ook veel leden zitten in de 

leeftijdscategorie 71-75 jaar.  

 

Al met al, de optie Statistieken biedt interessante informatie en maakt het overbodig om zelf sommetjes van 

de gemiddelde leeftijd e.d. te maken. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Wat biedt een clubwebsite en wanneer heeft het zin om zo’n site te 
hebben 

Onder de knop “Clubs” op de website wordt onder de subknop 

“Clubwebsites” informatie gegeven over de mogelijkheden van 

clubwebsites. Er wordt geconstateerd dat een clubwebsite 

vooral zin heeft als een club zich naar de buitenwereld wil 

manifesteren. Voor interne zaken, zoals het archiveren van 

verslagen en foto’s, kan men vrijwel net zo goed van de 

Federatiewebsite gebruik maken (via de Federatiewebmaster). 

Voorts wordt geconstateerd dat het opzetten en onderhouden 

van een clubwebsite veel vaardigheden en inzet eist van de 

webmaster (vaak de clubofficer). 
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Federatiedag 2017 

Op vrijdagmorgen 12 mei regende het pijpenstelen. 

Ondanks dit slechte weer ondernamen 165 Past Rotarians 

de reis naar Zeist om de Federatiedag bij te wonen. In FIGI 

stond voor hen de koffie en thee klaar  met een petitfour 

voorzien van het Federatie-logo. Om 11.00 werd de door 

Wim van Dokkum, goochelaar en lid van Club Zeist, op 

ludieke wijze het ochtendprogramma gestart. De eerste 

spreker was de burgemeester, de heer Koos Janssen, die 

alle deelnemers hartelijk welkom heette  in het mooie en 

diverse Zeist.  Daarna hield Rob Wagenaar een zeer 

boeiende inleiding over het ontstaan van de Utrechtse 

Heuvelrug in de ijstijd en de historie van Zeist. Hij eindigde met een uitleg over de Wijngaard Hoogbeek en 

Royen, een initiatief van de Rotary Club Zeist. Als derde spreker trad Edwin Vermeulen, de bondsarts van 

KNVB op. Hij vertelde op zeer boeiende en humoristische wijze over de grootste sportbond in Nederland en 

zijn werk als bondsarts. Het thema van zijn lezing was "de zin of onzin van bewegen" . Het 

ochtendprogramma werd door Federatievoorzitter Chris Leeuwe afgesloten, die alle sprekers bedankte. 

Tijdens de lunch keken de deelnemers af en toe bezorg naar buiten waar de regen nog met bakken uit de 

hemel. De meest gestelde vraag was "zijn er ook paraplu's.  Maar dit mocht de stemming niet drukken en 

vooral met Wim van Dokkum als tafelgoochelaar zorgde voor een uitstekende sfeer.  

Om 13.45 uur vertrok de 1e excursie per bus naar de Campus en het Sportmedisch Centrum van de KNVB 

en juist ook op dat moment stopte de regen en kwam er een flauw zonnetje achter de wolken tevoorschijn. 

Twaalf enthousiaste gidsen van het Gilde verzorgende de 2e excursie met een rondleiding voor 70 

deelnemers naar het Slot Zeist en het Broedergemeente Kerk van de Hernhutters waar de organist voor een 

prachtig concert ten gehore bracht. De 3e groep van 25 personen vertrok naar de wijngaard voor uitleg en 

natuurlijk een proeverij. Als laatste groep gingen 30 deelnemers mee met de oud burgemeester van Zeist, de 

heer Rudy Boekhoven, naar het recent gerenoveerde Gemeentehuis. Daar was een tentoonstelling over de 

zilverindustrie in Zeist. In de trouwzaal gaven twee leden van de zilverkamer nog een interessante inleiding. 

Rond 16.00uur waren de excursies weer terug in FIGI waar nog een gezellige afsluiting was. Het muzikale 

duo Custers zorgde voor de muzikale omlijsting. Lia van Dijk, voorzitter van de organiserende Club van 

Past Rotarians Zeist bedankte alle vrijwilligers met wijn en bloemen. 

 

Chris Leeuwe bedankte daarna de Club uit Zeist voor de organisatie van deze zeer geslaagde Federatiedag. 

 

Jos Renes, CPR Zeist 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

De Federatiedag 2018 komt al uit de verf 
 

De Federatiedag 2017 is nog maar net achter de rug of de club 

Nijmegen ’t Spijker trekt al hard aan de organisatie van de 

volgende Federatiedag. De grote lijnen zijn nu vastgesteld: 

- de datum is donderdag 24 mei 2018, 

- de plaats is Nijmegen, 

- de ontvangst en het ochtendprogramma zijn in Museum 

Het Valkhof, 

- de lunch en middagprogramma zijn op de Waal. 

Er zijn al enkele sprekers gevonden en ook aan de verdere 

uitwerking wordt gewerkt. Het belooft weer een mooie dag te 

worden! 


